
 

 

   
 

 

 
 

LK møte 11.03.2025 

Til stede: Ole Jonny Gigernes, John Blåfjell, Heidi Tjernshaugen, John Harald 
Amundsen, Steinar Hagen, Christopher Wiig og Torill Kalfoss 

 
Referat og info fra ASK styremøte 
Nedleggelse av junior og rekruttlandslag og tanker og konsekvenser rundt dette. Størst 
bekymring rundt rekrutt da det kan bli trangt om plassene på Elon lagene. Elon Oslofjord 
har penger til maks 12 utøvere ved neste sesong. Forslag fra Elonledere er å øke antall 
plasser på elitelagene.  
 
Ole Jonny har gått av som styreleder for Elon Oslofjord. Heidi har gått inn i styret. 

 
Terminliste og TD for sesongen 2024/2024 
Kun ett turrenn som har gått uten TD. Alle skirenn har foreløpig blitt arrangert, bortsett fra 
Tærudklassikeren, der det var for få påmeldte.  
 
 

Kong Haralds ungdomsstafett 
Kun en som vil stille som reserve. Går samtidig med ungdomsbirken. Neste år må vi sette 
opp tre uttaksrenn. Grunnen til at det ble vanskelig i år, var at vi hele tiden trodde at 
stafetten ikke skulle arrangeres. Avgjørelsen kom veldig sent, og vi hadde ikke fått satt 
opp seedingrenn fra starten av sesongen. John Harald og Heidi stiller som lagledere. 
 

Hovedlandsrennet 
Ble et fantastisk arrangement og gode resultater fra Akershus løpere. Smøreopplegget 
gikk også veldig bra, og vi har fått mange tilbakemeldinger på at det var godt organisert. 
Vi ønsker dog full fleksibilitet rundt oppsett av stafettlag og endring fram mot start. Vi fikk 
siste døgn ca 10 syke. 
 

Junior  
NM på Lygna til helgen. Steinar, Christopher og John stiller. 
 

Cup 
Torill ordner med gavekort til avslutningen på 13/14 års cupen på Nordåsen. Det blir egen 
avslutning på Toyota cup på Snø i april. 
 

Eventuelt 
Alle i LK er på valg i år. Ole Jonny stiller ikke til gjenvalg. 
 
 

 
 


